

莫三比克生命河靈糧堂

River of Life Christian Church in Mozambique

成立 Started: 2019年 6 月

地點 Location: Maputo, Mozambique

主任牧師 Senior Pastor: Rev. Eddieu Kwarko

分堂: 九間分堂



簡要介紹:

莫三比克位在東非南部，自16世紀初成為葡萄牙的殖民地，到1975年脫離葡萄牙獨立，官方語言是葡萄牙語。在獨立後國內一直內戰不斷，是聯合國宣布的低度開發國家與重債窮國。1992年內戰結束，國家政治趨穩，經濟也開始發展迅速。生命河莫三比克分堂的Eddieu 牧師出生於迦納，他於1990年信主，最初在迦納的教會服事，後來他前往象牙海岸，加入當地的教會服事，並且在該教會主領牧者的介

紹下，進入當地聖經學校進修，於2003年畢業並被按立為牧師，擔任該教會的助理牧師3年，於2006年以宣教士的身份被差派到南非。同年他在南非建立了西乃山復興教會，後於2009年與傳道人妻子結婚，他的妻子是迦納生命河靈糧堂主任牧師 Texford 牧師妻子的表姐妹。Texford 牧師及師母將生命河的異象介紹給他，他們大受感動。隨後他及他的妻子於2017接連3年參加西非的生命河牧者聯禱會，認識了劉彤牧師。Eddieu 牧師於2019年開始進入莫三比克，並在首都Maputo建立了一個小組，在當地的社區進行了多次福音外展及挨家挨戶傳福音的事工，並開始門訓，培植同工。他們於2020年正式加入生命河，並被差派到莫三比克植堂。後由於疫情的緣故，莫三比克關閉了邊界，教會及小組的實體聚會也被迫中斷，Eddieu 牧師一家返回南非，透過網路及社交平台牧養他們在莫國的信徒與同工。感恩神的保守與帶領，直致2024年，莫三比克已經擁有了9間分堂，出席人數也不段增加！感謝神持續帶領他們在當地的福音開展工作，他們也持續希望能增建新堂，把福音傳給所有有需要的人，願神繼續帶領他們，並祝福他們手中的工作能見證神的慈愛，彰顯神的榮耀。

Brief Introduction:

Mozambique is located in southern East Africa and became a Portuguese colony in the early 16th century. It was independent from Portugal in 1975. The official language is Portuguese. After independence, continuous civil war caused it to be declared as a low-developed and heavily indebted poor country by the United Nations. After the civil war ended in 1992, the country's politics became stable and the economy began to develop rapidly. Pastor Eddieu, the pastor of ROLCC in Mozambique, was born in Ghana. He became a Christian in 1990 and served in the church in Ghana. He went to Ivory Coast later and served in the local church. Introduced by the pastor in Ivory Coast, he was admitted to the local

Bible school for further studies and graduated in 2003, and was ordained and served in the church as the assistant pastor for 3 years. Then he was sent to South Africa as a missionary in 2006 and started the Sinai Revival Church in the same year. In 2009, He married his wife who is also a preacher and a cousin of Pastor Texford's wife. Pastor Texford is the senior pastor of ROLCC in Ghana. Pastor Texford and his wife shared the vision of ROLCC with them and they were moved greatly. He and his wife participated in the ROLCC Shepherd's Prayer Meeting in West Africa in 2017 for three consecutive years and met Pastor Tong. Pastor Eddieu went to Mozambique in 2019 and established a cell group in the capital Maputo. He was able to conduct many gospel outreach and door-to-door evangelism ministries in local communities, and started discipleship and co-workers training. They formally joined ROLCC in 2020 and were sent to Mozambique to plant churches. Soon after due to the epidemic, Mozambique closed its borders and prohibited foreigners from entering, and the physical meetings of churches and groups had also been interrupted. Pastor Eddieu's family then moved back to South Africa and shepherded the believers and co-workers in Mozambique through the Internet and social platforms. Thanks to God for his protection and leadership, they have returned to Mozambique and resumed physical gatherings after the epidemic has eased. As of 2024, Mozambique already has 9 branch churches, and the number of attendees is constantly increasing! Thank God for continuing to lead them to carry out gospel work in the local area. They also continue to hope to build new churches and preach the gospel to all people in need. May God continue to lead them and bless the work in their hands to testify to God's love and demonstrate God's love. God's glory.

代禱事項：

1. 請為莫三比克各個分堂的聚會禱告，祈求聚會或小組之間，弟兄姊妹有智慧的見證分享，也求每一次的聚會，都加添力量給牧者與同工，來透過聖靈引導，服事每一位會眾。也讓莫三比克分堂的弟兄姊妹的生命成為對上帝的見證。
2. 為莫三比克生命河靈糧堂的同工團隊禱告，願上帝在興起更多的服事弟兄姊妹，讓他們成為堅定工人，樂意傳揚福音和服事他人。願上帝賜給他們智慧和洞察力，能夠在各種情況下有效地服事他人。願聖靈充滿同工團隊，引導他們在莫三比克的每一個角落，透過事工彰顯上帝的愛
3. 請為莫三比克各分堂的建堂代禱，求主預備合適的地點，並求主供應建堂所需。各分堂的財務吃緊，也求神供應。

Prayer Items:

1. Please pray for the meetings in each branch in Mozambique. Pray that brothers and sisters will have wisdom to share their testimonies between meetings or small groups. Please also pray that each meeting will give the pastors and co-workers the power to come through the Holy Spirit. Lead and serve everyone in the congregation. Let the lives of the brothers and sisters in the Mozambique branch become witnesses to God.
2. Pray for the team of staff at River of Life Bread of Life Church in Mozambique. May God raise up more serving brothers and sisters in Mozambique, making them steadfast workers willing to preach the gospel and serve others. May God give them the wisdom and insight to serve others effectively in every situation. May the Holy Spirit fill the staff of River of Life Bread Church in

Mozambique and guide them to demonstrate God's love through ministry in every corner of Mozambique

3. Please pray for the construction of each branch church in Mozambique. Ask the Lord to prepare a suitable location and provide the necessary materials for church construction. The finances of each branch are tight, but we also ask God to provide for them.